
Grundejerforeningen Farumvænge Referat fra bestyrelsesmøde 2015

Referat fra bestyrelsesmøde .  2015-09-30

Deltagere: Henrik, Jens, Pia, Søren
Fed: Referant. 
Kurisiv: Afbud

Næste bestyrelsesmøde: ikke fastlagt

Agenda
1. Dato for generalforsamling 2015
2. Vejfest
3. Fibernet
4. Stikvejsbelægning
5. Trafikspejl
6. Rotter

Punkt Aktion

1) Generalforsamling 2015-10-26 Jens: Booker lokale 15 på skolen
Søren: Sender indkaldelse ud 
senest 12/10

2) Vejfest - forslag til hvert 2. år pga manglende 
tilslutning

3) Fibernet Henrik: kontakter bolignet for at 
høre om de vil komme og tale lidt 
om fiber.

4) Stikvejsbelægning - der gøre ikke mere pt, hvis 
der skal grave til fiber. Desuden er belægningen 
ved at være kørt godt flad. Ny belægning vil koste 
hele kassebeholdning.

5) Trafikspejl - forslag om at sætte et spejl op i 
svinget på stikvejen Nordtoftevej/Solbakken.
Budget til godkendelse af generalforsamling 

6) Rottebekæmpelse - tidligere forslag om at skrive råd 
om rotter på hjemmesiden. Bestyrelsen vil hellere 
henvise til kommunen hjemmeside, da kommunen 
under alle omstændigheder skal kontaktes og de kan 
også rådføres ang bekæmpelse.
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